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De burgerpeiling Waar staat je gemeente start vanaf maandag 24 november 

Wat is Waar staat je gemeente? 

De gemeenten Cuijk, Grave, Mill en Sint Hubert werken continu aan het verbeteren van de 

dienstverlening. Hiervoor willen wij graag weten hoe u als inwoner de dienstverlening van de 

gemeente ervaart. Deze 3 gemeenten doen daarom elke twee jaar mee aan het landelijke onderzoek 

Waar staat je gemeente? (‘waarstaatjegemeente.nl’). Via een vragenlijst kunt u gevraagd worden uw 

mening te geven over verschillende onderwerpen. De vragen gaan onder andere over de 

dienstverlening van de gemeente, het niveau van de voorzieningen en over uw woon- en 

leefomgeving. Het onderzoek wordt uitgevoerd door het onafhankelijke onderzoeksbureau 

Research2Evolve. 

Met de uitkomsten van het onderzoek krijgen de gemeenten inzicht in hoe inwoners de gemeentelijke 

prestaties waarderen en waar de gemeenten zich kunnen verbeteren. De mening van onze inwoners 

is hierbij van essentieel belang. Via de gemeentepagina en de gemeentelijke website wordt u 

geïnformeerd over de uitkomsten van het onderzoek. Naar verwachting zullen de resultaten in februari 

via deze weg bekend worden gemaakt. Daarnaast kunt u de uitkomsten terugzien op de website 

www.waarstaatjegemeente.nl. Op deze website kunnen ook eenvoudig de uitkomsten worden 

vergeleken met andere gemeenten. 

Uitnodiging voor deelname 

Voor het onderzoek worden 2200 inwoners uit elke gemeente per brief benaderd om deel te nemen. 

De inwoners zijn niet vooraf geselecteerd. Er is een willekeurige steekproef uit de Gemeentelijke 

Basisadministratie getrokken en deze mensen ontvangen een brief.  

Het invullen van de vragenlijst kost ongeveer 20 minuten. Meewerken kan schriftelijk door de 

vragenlijst ingevuld terug te sturen in de bijgesloten enveloppe of door de vragenlijst via internet in te 

vullen. Mocht u een uitnodiging ontvangen, dan hopen wij op uw deelname. 

 

 
Melding storingen openbare verlichting 

Als u merkt dat lichtmasten niet op de reguliere tijden branden of defect zijn dan kunt u dit tijdens 

kantooruren melden bij de publieksbalie van uw gemeente. Graag het nummer van de desbetreffende 

lichtmast en de straatnaam erbij vermelden.   

Openbare verlichting wordt onderverdeeld in: 

 Avondverlichting: deze lampen branden tot 23.30 uur 

 Nachtverlichting: deze branden de hele nacht door. 
 

U kunt meldingen doorgeven aan de gemeente Cuijk, 0485-396600, www.cuijk.nl of gemeente Grave, 

0486-477277, www.grave.nl, (kopje “kunnen we u helpen”) of gemeente Mill en Sint Hubert, 0485-

460300, www.gemeente-mill.nl. Op alle voornoemde websites kunt u bij “snel naar”  melding 

openbare ruimte aanklikken. 

 

 

http://www.waarstaatjegemeente.nl/
http://www.cuijk.nl/
http://www.grave.nl/
http://www.gemeente-mill.nl/


Onderzoek in volle gang 
 
De afgelopen weken is afstudeerstagiaire Melissa te Dorsthorst druk bezig geweest met haar 
onderzoek. Zij onderzoekt via welke communicatiemiddelen inwoners op de hoogte gebracht willen 
worden van het gemeentelijke nieuws en de officiële bekendmakingen. De deadline voor deelname 
aan het onderzoek is ondertussen verstreken. Nu is zij bezig met het analyseren van alle resultaten. 
 
Respons 
In totaal zijn er 1900 brieven met de bijbehorende vragenlijst verstuurd naar willekeurige inwoners van 
de gemeenten Cuijk, Grave en Mill en Sint Hubert. Ook is er een oproep geplaats op de infopagina in 
De Maas Driehoek, op de websites van de drie gemeenten en via Twitter. In totaal zijn er maar liefst 
660 vragenlijsten ingevuld. Wij zijn blij verrast met dit prachtige aantal.  
 
Winnaars 
Onder alle deelnemers die de vragenlijst hebben ingevuld, zijn drie VVV-bonnen ter waarde van € 50 
verloot. Wij feliciteren: 
 
Meneer H. Kerkhoff uit de gemeente Cuijk 
Mevrouw H. Westerveld-Schepers uit de gemeente Grave 
Mevrouw A. Leinarts-Tromp uit de gemeente Mill en Sint Hubert 
 
De winnaars hebben ondertussen persoonlijk bericht ontvangen. Wij wensen de winnaars veel plezier 
toe met de gewonnen prijs. 
 
Graag willen wij iedereen die deel heeft genomen aan dit onderzoek nogmaals hartelijk danken. 
 

 
Nieuwe dienstregeling Arriva 

Vanaf 14 december 2014 geldt een nieuwe dienstregeling voor Arriva. 

Het busboekje en de lijnenkaart voor 2015 kunt u downloaden via de website van Arriva: 
http://www.arriva.nl/uw-reis/raadpleeg-dienstregeling/dienstregeling-noord-brabant/  

 

Gemeente Cuijk 

Foto-expositie Bart van Dinten in publiekshal gemeentehuis 

Bart van Dinten exposeert tot 1 december diverse foto’s in de publiekshal van het 

gemeentehuis. 

Bart van Dinten (49) woont en werkt in Cuijk en is sinds 2006 actief met fotografie. Zijn grootste 

interesse gaat uit naar landschaps- en macrofotografie. Fotograferen in de natuur geeft hem 

ontspanning en rust en deze rust probeert hij over te brengen naar zijn foto's. Verschillende van zijn 

werken zijn reeds gepubliceerd op het web, in tijdschriften of ander drukwerk zoals National 

Geographic Magazine, Chip Foto-Video, Roots en de gemeentegids van Cuijk. Om zijn foto’s te tonen 

heeft Bart van Dinten naast facebook ook een eigen website die hij regelmatig voorziet van zijn 

nieuwste foto’s, www.bartvandinten.nl. 

 

 
 

Ondersteuning bij vragen of problemen? Kwartiermaken Cuijk! 

http://www.arriva.nl/uw-reis/raadpleeg-dienstregeling/dienstregeling-noord-brabant/
http://www.bartvandinten.nl/


Stichting Door en Voor start deze week met Kwartiermaken Cuijk. Vanuit dit project 
bieden opgeleide ervaringsdeskundigen kortdurende ondersteuning aan mensen met 
psychische, psychosociale en maatschappelijke vragen en problemen. De 
ervaringsdeskundige kwartiermakers zijn op maandag- en donderdagochtend aanwezig 
in Cyou. Het project wordt gefinancierd door de gemeente. 
 
Ervaringsdeskundige kwartiermakers van Stichting Door en Voor bieden tijdelijke 
ondersteuning aan inwoners van Cuijk en omgeving. Zij bieden een luisterend oor en helpen 
mensen bij het verhelderen van hun vragen, het vinden van oplossingen en het opbouwen van 
een sociaal netwerk. Kwartiermakers zijn er voor mensen die zich eenzaam voelen en 
behoefte hebben aan meer sociale contacten of activiteiten. Maar ook als mensen de stap naar 
hulpverleners te groot vinden of zich juist niet gehoord voelen door de reguliere 
hulpverlening. Andere voorbeelden zijn: niet geaccepteerd worden door buren, passende zorg 
zoeken, informatie nodig hebben over praktische zaken of ondersteuning bij het aanvragen 
van een PGB of financiële toeslag. 
 
De werkwijze van de ervaringsdeskundige kwartiermakers is gebaseerd op de herstelvisie: 
mensen bepalen zélf hoe zij hun leven invullen, houden zelf de regie en werken vanuit hun 
eigen kracht. Stichting Door en Voor werkt samen met bestaande organisaties, aanvullend aan 
het bestaande hulp- en ondersteuningsaanbod. Tot eind van dit jaar maakt Stichting Door en 
Voor gebruik van jongerencentrum Cyou. Het project is echter bedoeld voor mensen van alle 
leeftijden. 
 
Bereikbaarheid 
Ervaringsdeskundige kwartiermakers zijn aanwezig op maandag en donderdag van 9:30 tot 
11:30 in Cyou, Sint Annastraat 4, Cuijk.Daarnaast zijn ze te bereiken via kwartiermaken-
cuijk@doorenvoor.nl, Facebook of tel 06-19854290 
 

 

Algemene beschouwingen 

Samen met u aan de slag 

In de afgelopen begrotingsbehandeling heeft Algemeen Belang Cuijk een verdere stap gezet om 

samen met u, inwoner van onze gemeente, meer te bereiken. Bijvoorbeeld door in te stemmen met 

privatisering van het onderhoud van sportvelden kunnen sportverenigingen geld van de gemeente 

ontvangen voor onderhoud van de velden. Voor de gemeente is dit goedkoper en voor 

sportverenigingen interessant omdat zij door eigen inzet hier geld aan over kunnen houden. Ook in 

het beheer van het openbaar groen kunt u, als wijkbewoner, worden gevraagd om mee te helpen. Dit 

is geen bezuiniging maar een kans om geld te besparen wat weer kan worden ingezet voor een nog 

mooiere wijk of voor een buurtbarbecue.  

Bezuinigingen waren in deze begrotingsbehandeling wel een belangrijk punt van aandacht. Helaas 

moeten we bezuinigen, om geld vrij te maken voor nieuwe plannen en om geld beschikbaar te hebben 

als de veranderingen op het sociaal domein zoals de WMO en jeugdzorg meer gaan kosten dan 

verwacht. We hebben daarom afgesproken dat we komend jaar kritisch gaan kijken naar de subsidies 

die we uitgeven als gemeente. We willen vaststellen waarom we instellingen en verenigingen 

subsidiëren, wat willen we hiermee bereiken. Een belangrijke discussie waarbij ook u moet kunnen 

meedenken.  

Niet alle voorgestelde bezuinigingen hadden onze instemming. Het consultatiebureau in Haps, het 

hertenkamp, de kinderboerderij, stedenbanden, kleine projectsubsidies zijn zaken die mede door ABC 

zijn behouden. We hebben lastenverhogingen beperkt, we blijven een van de goedkoopste 

gemeenten van Nederland. Al met al resultaten waardoor we met een goed gevoel op deze 

begrotingsbehandeling terug kijken.  



Alhoewel de meeste aandacht uitging naar de bezuinigingen moeten we ook vooral verder kijken. 

Naar onderwijs: IKC Padbroek en Merletcollege, toegankelijke zorg en hulp aan elkaar, woningen 

waar vraag naar is, werk voor onze jeugd en ouderen, een aantrekkelijk centrum, burgerparticipatie, 

allemaal zaken waar we samen met het college en u aan willen werken in 2015 en verder. 

De fractie van het CDA is tevreden met de vastgestelde Begroting 2015. Het nieuwe college heeft in 

korte tijd een pakket van noodzakelijke bezuinigingen samengesteld. De gemeenteraad heeft er over 

kunnen spreken met inwoners, verenigingen en instellingen in een openbare themabijeenkomst. Een 

mooi praktijkvoorbeeld van burgerparticipatie. Samen met andere fracties hebben we weten te 

bereiken dat er niet bezuinigd wordt op het carillon, de Europese stedenbanden, het Hertenkamp en 

de groene aankleding van de Maaskade. Helaas hebben we geen meerderheid gevonden om de 

bezuinigingen op Kunstencentrum Muzelinck tegen te houden. Volgend jaar discussieert de 

gemeenteraad over het beleid voor alle subsidies. Vooruitlopend daarop is voorgesteld om een 

bezuiniging van 2 ton vast te stellen. Wij zijn echter van mening dat er eerst nieuwe uitgangspunten 

moeten worden vastgesteld. Het is ons gelukt daarvoor brede steun te verwerven. Naar aanleiding 

van de bezuiniging op het consultatiebureau in Haps, hebben we college samen met andere fracties 

verzocht te onderzoeken hoe zorg- en welzijnsvoorzieningen voor de hele gemeente kleinschalig 

kunnen worden georganiseerd.  

 

Uiteindelijk is het gelukt om de begroting sluitend te krijgen zonder lastenverzwaring zoals OZB-

verhoging. Dit is een belangrijk uitgangspunt van het nieuwe coalitieakkoord. Onze fractie heeft moties 

ingediend om bestemmingsplannen te flexibiliseren, rommelige reclameborden langs de 

toegangswegen tegen te gaan en de gemeentelijke kerstboom en kerststal te verplaatsen naar het 

Kerkplein . Het college van Burgemeester en wethouders heeft onze moties omarmd en gaat ermee 

aan de slag. Voor 2015 is voor het CDA van groot belang dat de knoop wordt doorgehakt over MFA 

De Valuwe, dat de transities zorgvuldig worden uitgevoerd waarbij de menselijke maat centraal blijft 

staan én dat de maatschappelijke stages worden voortgezet. Onze fractie erkent dat het een 

ingrijpende operatie is, maar ziet de kanteling naar een samenleving waarin meer naar elkaar wordt 

omgezien als een stap voorwaarts!  

Als  VVD zijn we blij dat de inwoners van Cuijk dit jaar in de gelegenheid zijn gesteld om middels een 

soort van hoorzitting hun mening te geven over de aanstaande bezuinigingen. Het draagt bij aan onze 

beeldvorming  van de problematiek waardoor we tot een afgewogen besluit  kunnen komen. De 

wijsheid ligt op straat, we maken er graag gebruik van! 

De drie belangrijkste besluiten voor VVD Cuijk waren: hertenkamp d’n Oeiep, consultatiebureau Haps 

en het schoolzwemmen. Ten aanzien van het hertenkamp zijn we van mening dat wat in het Cuijkse 

centrum groen is, groen met blijven en dat de gemeente opnieuw met vrijwilligers en omwonenden 

rond de tafel moet om tot een creatieve oplossing te komen. Datzelfde geldt in feite voor het 

consultatiebureau in Haps. Een goed draaiend bureau willen we niet de nek omdraaien. Via een breed 

gesteunde motie hebben we het College opgedragen een slimmer plan te bedenken en tegelijkertijd 

een pilot te starten om de school- en consultatiebureauarts weer binnen de Cuijkse schoolmuren te 

krijgen. Omdat er nog een contract loopt met LACO over het schoolzwemmen hebben we ervoor 

gepleit het schoolzwemmen te handhaven maar tegelijkertijd te zoeken naar alternatieven om de 

kosten te drukken. Als bijvoorbeeld de buskosten zouden komen te vervallen door kinderen met de 

fiets naar het schoolzwemmen te laten gaan, hebben we al een flinke kostenpost te pakken. Deze 

moties hebben het gehaald, de bezuinigen zijn geschrapt en menige inwoner kan weer rustig adem 

halen. 

In onze laatste woorden van ons betoog van de Algemene Beschouwingen hebben we het College het 

volgende mee willen geven: blijf kritisch op uw eigen werk en organisatie, durf creatief te denken of 



zoek de juiste mensen erbij, durf aan knoppen te draaien die vastgeroest zitten en kijk verder dan uw 

eigen bezuinigingenlijstje lang is. 

PvdA Cuijk: “Begroting 2015: minder, maar niet slechter” 

In het circus van moties en amendementen rond de bezuinigingsvoorstellen van het college 
heeft PvdA Cuijk duidelijke keuzes gemaakt. Wij hebben onze politieke verantwoordelijkheid 
genomen om het Cuijkse huishoudboekje mee op orde te krijgen en te houden. Daarmee is de kous 
niet af. Wij realiseren ons terdege dat linksom of rechtsom de Cuijkse burger bezuinigingen van de 
gemeente  in de eigen portemonnee kan gaan voelen. 
 
De subsidie voor o.a. Muzelinck, de beiaardbespelingen en de stedenbanden willen wij behouden. 

Ook het Hertenkamp hoeft van ons niet weg. Maar de mooie groene locatie in het centrum kan wel 

een andere invulling krijgen zodat er wel kosten bespaard kunnen worden.  

PvdA Cuijk nam ook het initiatief om te kijken of het eigen risico in de zorg voor inwoners met een 

minimuminkomen mogelijk gecompenseerd kan worden. Het college gaat hiermee aan de slag. Ons 

voorstel, samen met de SP, om te kijken of er creatieve mogelijkheden zijn om voor (goedkope) 

huisvesting te zorgen voor ouderen of jongeren, kreeg een meerderheid in de raad.  

Met andere bezuinigingen konden we wel akkoord gaan. Uiteraard gunnen we Haps voorzieningen, 

maar het is voor ons onhoudbaar om op deze kleine schaal het Consultatiebureau te handhaven. Dat 

doen we ook niet in Beers of de Heeswijkse Kampen. In heel Brabant worden kleine bureaus gesloten 

en moeten ouders naar een kernlocatie reizen. Ook zijn we voor het afschaffen van schoolzwemmen 

dat nu vooral ‘natte gym’ is. Wij vinden dat ouders zelf verantwoordelijk zijn voor de zwemvaardigheid 

van hun kinderen; bijna alle kinderen hebben overigens al een diploma als ze gaan schoolzwemmen. 

Wij willen wel dat de gemeente een alternatief zoekt om kinderen (buiten schooltijd en met eigen 

vervoer) die nog geen zwemdiploma hebben zwemlessen aan te bieden.  

Meer informatie: Lvc.pvda.nl 

De SP heeft ingestemd met de programmabegroting 2015. Daarin wordt fors bezuinigd, maar de SP 

heeft, samen met andere partijen, een aantal bezuinigingen tegengehouden. 

In een toelichting in de begroting stond al vermeld dat de OZB omhoog kan gaan, als de kwaliteit van 

de zorg in gevaar komt. De SP heeft gevraagd om deze mogelijkheid op te nemen in de cijfers als een 

bestemmingsreserve, maar die motie is niet aangenomen. De SP is bang dat hierdoor 'geld' 

uiteindelijk zwaarder weegt dan 'mensen', en blijft dit kritisch volgen. 

Gelukkig wordt het schoolzwemmen niet afgeschaft.  De gemeente gaat kritisch kijken naar de kosten 

voor het leerlingenvervoer. Dat is namelijk per saldo de grootste kostenpost, omdat er anders toch 

weer gymlessen voor in de plaats moeten komen. Door het schoolzwemmen naar groep 7 of 8 te 

verplaatsen, kunnen kinderen op de fiets gaan in plaats van met de bus. 

De SP heeft erop aangedrongen om meer werk te maken van sociale woningbouw. Een wachttijd van 

enkele jaren voor een huurwoning is voor ons onacceptabel. De wethouder durfde hiervoor geen norm 

te stellen. Een motie van de SP om te onderzoeken welke leegstaande panden geschikt gemaakt 

kunnen worden voor bewoning, is aangenomen. Gedacht wordt aan opsplitsing in HAT-eenheden 

voor werkende jongeren of ouderen. 

We zijn blij dat het consultatiebureau in Haps blijft. Er wordt een pilot opgestart waarin het 

consultatiebureau en een jeugdarts samen worden ondergebracht in de basisschool. Zo kunnen net 

als vroeger problemen bij kinderen vroegtijdig gesignaleerd worden. Bij succes wordt gekeken of dit 

navolging kan krijgen op andere locaties. Voorkomen is immers beter dan genezen! 



Tenslotte: het Hertenkamp den Oeiep blijft! De gemeente gaat het zodanig inrichten dat het 

grotendeels onderhouden kan worden door vrijwilligers. Omwonenden hadden zich daarvoor al 

gemeld. Wel een bezuiniging dus, maar een die onze goedkeuring heeft. 

Zuinigheid met vlijt 

Bij  begrotingsbehandeling  moest voor het eerst sinds tijden fors bezuinigd worden en dat 

overheerste de debatten. D66 is tevreden met het eindresultaat en hoe dat bereikt is. De 

meedenkende vrijwilligers verdienen een groot compliment. Natuurlijk kwamen zij op voor hun zaak, 

maar boden  steeds extra eigen inspanningen aan. Grotere participatie zoals dat tegenwoordig heet. 

Het blijft pijnlijk dat er gesneden moet worden in zaken die het leven in Cuijk aangenamer maken, 

maar het kan niet anders.  Uitsluiten dat het in de toekomst nog eens moet kan niemand.  

D66 zet daarom liever in op versterking waardoor dat doemscenario in de kast kan blijven. Onze 

lokale economie heeft een oppepper nodig. Vooral  op het RBL en Dommelsvoort. Nieuwe 

werkgelegenheid is ook goed voor de woningsector, het onderwijs, de middenstand enz. 

Op veel terreinen is het Land van Cuijk een krimpsector aan het worden. D66 waarschuwt daar al 

jaren voor en wil meer actie om dat proces te keren. Vandaar ons pleidooi voor bijvoorbeeld  een 

compact centrum, behoud van volwaardig middelbaar onderwijs en het ontwikkelen van het toerisme 

als speerpunt voor onze regio.  Vandaar ons aandringen op een goed zicht op de demografische 

ontwikkelingen. Het cijfermateriaal van het  CBS en onze  Provincie klopt niet met de ontwikkelingen in 

onze regio. Dus heeft D66 het zelf maar gedaan. 

Waar ook winst is te halen, en niet alleen financieel, is de samenwerking tussen de gemeenten in het 

Land van Cuijk. Het dreigt in het slop te raken. D66 wil in ieder geval gedegen onderzoek tot 

eventuele herindeling aan toe, maar pleit daarbij ook nadrukkelijk voor een versterking van de lokale 

gemeenschappen. Meest actueel: de zorg voor jong en oud die nu op het bordje van de gemeenten 

komt, moet dicht bij de burgers georganiseerd worden. D66 blijft staan voor “niet meer maar beter”! 

PLC heeft opbouwend met andere partijen samengewerkt, waardoor o.a. Hertenkamp,  

Schoolzwemmen en Consultatiebureau Haps niet van de baan zijn. PLC  benadrukte om  onze 

subsidieverordening gewoon na televen en daadwerkelijk  te korten bij instellingen die met 

directiesalarissen boven de € 187.000 per jaar zitten.  Het zijn belangrijke maar eigenlijk in geld 

uitgedrukt kleine punten. 

Als enige partij  keken we ook naar veel grotere zaken als mogelijke bezuinigingen op de 

Schouwburg, reële bedragen voor vernieuwbouw van Merlet en  reële leerlingenaantallen , waarbij we 

vele tonnen aan geld kunnen halen.  Het kan en mag niet zo zijn dat de kleine en de meeste grote 

voorzieningen allemaal  moeten inleveren en dat de Schouwburg buiten schot blijft.  We krijgen de 

discussie over de subsidieherijking  binnenkort en daar moeten we uiteindelijk als raad smoel tonen en 

een eerlijkere verdeling voor mekaar krijgen. 

PLC heeft gepleit voor invoering van precariobelasting  voor netwerkbedrijven wat indicatief een 

miljoen per jaar kan opleveren en wat al in de raad “de miljoen van Siroen” wordt genoemd.  

We hebben wederom zorgen geuit over het nog uitblijven van uitgifte van industriegronden en waar 

we intussen ook al een paar miljoen op hebben afgeschreven aan renteverlies. 

Belangrijk was het initiatief van PLC  nu de ambtelijke samenwerking tussen Boxmeer en St Anthonis 

mislukt is om te verkennen of  aansluiting bij CGM haalbaar is. Burgemeester Hillenaar gaf aan dat dat 

moeilijk is. Maar dat is al vooruitlopen op  de uitkomsten van zo’n verkenning en het is ook primair aan 

de raden. 



Op milieuterrein pleitte PLC voor doorzetting van aansluiting bij het Vlagheidefonds om subsidies op 

energiebesparing voor burgers te behouden en voor stopzetting van chemische onkruidbestrijding.  

Ook heeft PLC kritiek geuit op de plannen om bv. in Molenstraat alleen woonbestemming te gaan 

toestaan. De ondernemers worden daar wederom gepakt en hun pensioenvoorziening wordt daardoor 

“èrmoei  troef!”  Forse planschade roepen we over ons af. 

 

 
 

Oud papier 

JVC CUIJK  
Vrijdag 21 november en zaterdag 22 november wordt door JVC Cuijk oud papier ingezameld 

in Cuijk-Centrum. Vrijdagavond wordt daarvoor van 17.00 tot 20.00 uur een container 

geplaatst op het parkeerterrein aan de Zwaanstraat (achter het Arbeidsbureau). Op zaterdag 

kan het papier worden ingeleverd van 9.00 tot 16.00 uur.  

Op zaterdag wordt, eveneens van 9.00 tot 16.00 uur een container geplaatst in Cuijk-

Padbroek, op het parkeerterrein naast de flat aan het Fazantenveld. 

V.V. SIOL 

Siol biedt vervolgens de mogelijkheid om uitsluitend gebundeld oud papier te bezorgen bij 

de container die is geplaatst bij het sportpark van v.v. Siol: 

elke maandag van 9.00 tot 20.30 uur 

elke woensdag van 17.30 tot 20.30 uur 

elke vrijdag van 9.00 tot 14.00 uur 

elke zaterdag van 10.00 tot 14.00 uur. 

Afval wordt geweigerd. Indien afval wordt gestort wordt hiervan altijd aangifte bij de politie 

gedaan. Buiten openingstijden is de container gesloten. Het is niet toegestaan buiten 

openingstijden papier bij de container te plaatsen. 

 

BUURTVERENIGING WEZELHOF 

Buurtvereniging Wezelhof plaatst zaterdag 22 november een container voor het inzamelen 

van oud papier. Deze staat tussen 9.00 en 15.00 uur voor de woning van Wezelhof 41. 

 

 

 
Openbare bekendmakingen 

<S>Welstandsvergadering 

De Welstandscommissie adviseert de gemeente over het uiterlijk van gebouwen en bouwwerken. De 



Welstandscommissie werkt voor de werkorganisatie CGM en vergadert elke week op 

donderdagmiddag van 13.30 uur tot 16.30 uur in het gemeentehuis van Cuijk. 

De agenda voor de betreffende vergadering is iedere donderdagochtend vanaf  9.00 uur op te vragen 

bij de afdeling Publiek, team Ruimte. 

Als u de vergadering wilt bezoeken voor het bespreken of het bijwonen van de behandeling van Uw 

eigen bouwplan, dan kunt u hiervoor een afspraak maken via T (0485) 396 600. 

|Omgevingsvergunningen 

<S1>Omgevingsvergunning algemeen 

<S2>Aangevraagd  

Burgemeester en wethouders maken bekend dat zij de volgende aanvragen voor een 

omgevingsvergunning hebben ontvangen: 

 Beekdal 49 en 51 te Vianen Nb, voor het bouwen van twee woningen (ontvangen 28 oktober 
2014); 

 Heggerank 42 te Cuijk, voor het aanleggen van een inrit (ontvangen 8 november 2014); 

 Fazantenveld t.h.v. huisnr. 61, kad. sectie C nr. 5753 te Cuijk, voor het kappen van een 
berk (ontvangen 5 november 2014). 

 

<B>Inzien: Op aangevraagde omgevingsvergunningen kunt u (nog) niet reageren. De aangevraagde 

vergunning kunt u op afspraak inzien. Neem hiervoor contact op met team Ruimte, T (0485)396 600.  

<S1>Omgevingsvergunning reguliere procedure 

<S2>Verleend 

Burgemeester en wethouders maken bekend dat zij de volgende omgevingsvergunning(en) hebben 

verleend: 

 Kerkstraat 31 te Haps, voor het kappen van 3 beuken (verzonden 7 november 2014); 

 De Geest 8 te Linden, voor het oprichten van een zorgboerderij (verzonden 

6 november 2014); 

 De Hork 30 te Cuijk, voor het uitbreiden van de inrichting met een opslag van 20 stalen 
drums van 60 liter motorolie en smeervet in de bestaande loods (verzonden   10 november 
2014); 

 Everdineweerd 7 te Katwijk Nb, voor het verkopen van zelfgemaakte producten aan huis 
(verzonden 13 november 2014). 

 
<B>Inzien: U kunt de beschikking(en) inzien gedurende zes weken na datum van verzending bij de 

balie van team Ruimte. Wij verzoeken u hiervoor een afspraak te maken, zodat wij u beter van dienst 

kunnen zijn. 

Binnen 6 weken na de dag van de verzenddatum van de omgevingsvergunningen kunnen 

belanghebbenden een gemotiveerd bezwaarschrift indienen bij het college van burgemeester en 

wethouders van de gemeente Cuijk, Postbus 7, 5360 AA Grave. Gelijktijdig met het indienen van het 

bezwaarschrift kan een verzoek om voorlopige voorziening worden ingediend bij de 

Voorzieningenrechter van de rechtbank Oost Brabant, Postbus 90125 te (5200 MA) ’s-Hertogenbosch. 

Voor meer informatie over de procedure en de eventuele bijkomende kosten verwijzen wij u naar de 

gemeentelijke website. 

<S1>Omgevingsvergunning (ontwerp) 



Burgemeester en wethouders maken bekend dat zij in het kader van de Wet algemene bepalingen 

omgevingsrecht voornemens zijn vergunning te verlenen: 

Voor het verplaatsen en restaureren van een bestaand monument van de Provincialeweg   kadastraal 

bekend gemeente Cuijk, sectie N, nummer 481 naar de nieuwe locatie hoek Burg. Thijssenstraat en 

Broekhofsestraat, kadastraal bekend gemeente Cuijk, sectie P, nummers 1462 en 1474 te Beers NB. 

De aanvraag, de ontwerpbeschikking en de bijbehorende stukken liggen met ingang van  

18 november 2014 gedurende zes weken ter inzage in het gemeentehuis van  de gemeente Cuijk. 

De aanvraag, de ontwerpbeschikking en de bijbehorende stukken zijn elke werkdag tijdens de 

openingstijden van het gemeentehuis in te zien. U kunt hiervoor ook een afspraak maken, zodat wij u 

beter van dienst kunnen zijn. 

Tijdens de periode van ter inzage legging kunnen schriftelijk zienswijzen worden ingebracht. Deze 

moeten worden gericht aan ons college en worden verzonden aan de gemeente Cuijk, Postbus 7, 

5360 AA Grave. In deze periode kunnen ook zienswijzen mondeling worden ingebracht . Hiervoor 

wordt een hoorzitting georganiseerd na telefonische afspraak met team Ruimte, T (0485) 396600. 

Wij maken u erop attent dat slechts beroep tegen de uiteindelijke beschikking kan worden ingediend 

als ook een zienswijze is ingebracht tegen de ontwerpbeschikking en men belanghebbende is. 

|Overig 
 

<S1>Vaststelling Regeling Compensatie Zorgkosten (RCZ) 

 

Het college van Burgemeester en wethouders van de gemeente Cuijk heeft op 11 november 2014 de 

Regeling Compensatie Zorgkosten (RCZ) vastgesteld. Deze regeling is bedoeld om mensen met 

zorgkosten als gevolg van een chronische aandoening of beperking én een klein inkomen te 

compenseren.  

De Regeling Compensatie Zorgkosten (RCZ) ligt ter inzage op de leestafel in het gemeentehuis. Zie 
voor meer informatie www.cuijk.nl of neem contact op met uw gemeente.  
 

 

http://www.cuijk.nl/

